
万物迁徙
10天7晚 - 肯尼亚

让你聆听大自然万物生态的心跳声

TOUR CODE: BP10DKNY

              独家行程安排！
(每天深入观察野生动物)



Derrick

10天7夜
万物迁徙
探索肯尼亚

行程亮点!

- 走进非洲最著名的动物天堂

（马赛马拉）

- 乞力马扎罗山下的壮观象群

- 纳瓦沙湖乘船游览，拍摄河

马与水鸟生态

- 探索东非大裂谷的犀牛天堂

- 体验肯尼亚特色的烤肉盛宴

（百兽宴)

第一天：抵达内罗毕

第二天：达罗毕 - 安博塞利国家公园（约4-5小时，240公里）
早餐后，驱车前往著名的**【安博塞利国家公园】，这片大草原以壮观的象群和远方巍峨的【乞
力马扎罗山】**背景闻名。抵达后入住酒店，享用午餐，稍作休息。下午正式开启觀察野生動物
之旅，在辽阔的草原上寻找成群的大象，并在最佳角度拍摄它们与雪山相互辉映的震撼画面。

第三天： 安博塞利 - 纳瓦沙湖（约5-6小时，340公里）
清晨时分，再次乘车进入公园，趁着日出时光拍摄晨曦中的野生动物，捕捉它们最活跃的瞬间。
Safari结束后返回酒店享用早餐，随后驱车前往风景秀丽的**【纳瓦沙湖】**。抵达后，享用午
餐，并展开乘船游湖的体验。在湖面上，可以近距离观察河马浮游水面，欣赏飞翔而过的鱼鹰以
及其他湖区特有的水鸟，感受湖泊生态的生机勃勃。

第四天：纳瓦沙湖 - 纳库鲁湖 - 纳瓦沙湖（往返约2-3小时，150公里）
早餐后，启程前往以丰富鸟类生态闻名的**【纳库鲁湖国家公园】，这里是肯尼亚最重要的犀牛
保护区之一。上午的觀察野生動物之行将带领我们寻找珍稀的白犀牛和黑犀牛，同时还有机会
遇见狮子、长颈鹿以及其他非洲野生动物。午餐后返回纳瓦沙湖，下午可以自由活动，选择骑马
或徒步探访【新月岛】**，在湖畔绿意盎然的步道上近距离接触斑马、长颈鹿等温和的草食动物
，享受宁静悠闲的自然氛围。

第五天：纳瓦沙湖 - 马赛马拉（约5-6小时，250公里）
早餐后，驱车前往非洲最负盛名的野生动物天堂——【马赛马拉国家保护区】。这片广阔的草原孕育
了世界上最密集的野生动物种群，每年吸引着无数摄影师和探险家。抵达后，入住酒店并享用午餐。
下午，我们将开启觀察野生動物之行，深入大草原寻找狮子、猎豹、大象、角马等野生动物，感受
这片土地的原始魅力。

抵达机场后，由导游接机，随后前往酒店休息，调整时差，养精蓄锐，为即将展开的非洲野生动
物之旅做好准备。

第一天：从吉隆坡出发

内罗毕

安博塞利

纳瓦沙湖
纳库鲁湖

马赛马拉

著名非洲动物天堂
(马赛马拉!)

乞力马扎罗山的
壮观象群！

体验湖区生态
近距离观察河马！

(早+午+晚餐)

(早+午+晚餐)

(早+午+晚餐)

(早+午+晚餐)



如果遇上特殊情况，如恶劣天气，交通事故或意外等，本公司保留更改, 替换或取消行程顺序

第七天：马赛马拉
今天将是全天觀察野生動物之行，深入探索【马赛马拉国家保护区】的核心区域，重点寻找非
洲五霸——狮子、花豹、大象、犀牛和水牛，感受真正的狂野非洲。此外，还可*自费选择参
加额外的文化和探索体验，例如探访【马赛村】，与马赛族人交流，了解他们独特的文化、传
统和生活方式。另一项*自费推荐的体验是乘坐【热气球Safari】**（需提前预订），在黎明时
分缓缓升空，俯瞰沐浴在晨光中的无垠大草原，感受无与伦比的壮丽景色。

第六天：马赛马拉
清晨时分，再次乘坐越野车进入保护区，追踪晨曦中的野生动物。清晨的光线柔和，为摄影爱
好者提供了绝佳的拍摄机会。返回酒店后，享用早餐，随后可以自由活动或在酒店休息。下午
继续展开Safari，欣赏草原上的生态奇观。7月正值**【角马大迁徙】**的季节，幸运的话，可
以目睹成千上万只角马跨越马拉河的壮观场面，这无疑是大自然最震撼的奇迹之一。

清晨，我们将进行最后一次觀察野生動物之行，抓住最后的机会拍摄这片壮美草原上的野生动物。
早餐后，驱车返回内罗毕。抵达后，可根据航班时间选择市区游览，深入了解肯尼亚的历史与文化
。晚餐特别安排在著名的**【百兽宴】餐厅，品尝独特的烤肉大餐，为此次旅程画上完美的句号。
若时间允许，还可选择参观【长颈鹿中心（Giraffe Center）】，与优雅的长颈鹿亲密互动，或前
往【内罗毕国家博物馆】**，深入了解肯尼亚丰富的自然与人文历史。

第八天：马赛马拉 - 内罗毕（约5-6小时，265公里）

告别肯尼亚这片神奇的土地，搭乘航班返回吉隆坡。此次难忘的非洲野生动物摄影之旅，将成为一
生中最珍贵的回忆。

第十天：抵达马来西亚

第九天：内罗毕 - 吉隆坡

探索专属犀牛地域!
(纳库鲁湖国家公园)

品尝肯尼亚特色之
(百兽宴)!

(早+午+晚餐)

(早+午+晚餐)

(早+午+晚餐)

让你近距离
拍下非洲的狂野生态

观察野生动物之行
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旅游信息

肯尼亚全年温度

1月: 13°C ~ 26°C 
2月: 13°C ~ 27°C 
3月: 14°C ~ 26°C  
4月: 14°C ~ 24°C 
5月: 13°C ~ 23°C

6月: 11°C ~ 22°C   

7月: 10°C ~ 21°C 
8月: 10°C ~ 22°C
9月: 11°C ~ 25°C  
10月: 13°C ~ 25°C 
11月: 13°C ~ 24°C

12月: 13°C ~ 24°C   

已包含: 不包含:

1. 住宿(双人房标准) 
2. 部分膳食与景点
3. 行程所提及的景点

1. 个人旅游保险
2. 行李超重, 超大费用自理 (最高:20公斤)
3. 额外自费
4. 行程未提及景点和入门票
5. 肯尼亚电子旅行证 (ETA VISA) (自行申请)
6. 黃热病疫苗接种 (自行申种)
7. 自费项目

备注处:

货币插座

肯尼亚先令
/美金

肯尼亚
（GMT+3）

时差

条款与条件
1. 行程和顺序可能因为无法预测的情况而发生变化、更替或取消，包括但不限于恶劣天气、交通问题等。我们对于由于意外天气状况引起
    的额外费用概不负责。
2. 请注意，我们公司不对导致与旅行相关的飞行延误或取消负责。
3. 大迁徙是大自然的奇观，遵循其自身的规律和节奏, 无法百分之百保证一定能遇见。
4. 司机导游的工作时间为每天10小时，如果超时工作，请客户支付50美金/小时/车的超时费用。
5. 肯尼亚/坦桑尼亚车辆均为改装车，空调通常无法达到预期的冷却效果。
6. 肯尼亚/坦桑尼亚多数路段路况奇差，遇到车辆维修或更换时请配合。

1. Argyle Grand Hotel Nairobi 
    Airport 或同等

住宿

2. Amboseli Kibo Camp 或同等
3. Naivasha Sawela Lodge 或同等
4. Mara Acacia Sweet Lodge 或同等



10D7N - KENYA

Feel the Pulse of Africa’s Untamed Wilderness

TOUR CODE: BP10DKNY

THE GREAT
MIGRATION

Exclusive！
(Daily In-Depth Wildlife 

Exploration)



Derrick

10D7N
The Great 

KENYA
Tour Highlights!

- Step into Africa’s Most Famous 
Wildlife Paradise – Maasai Mara

- Witness the Majestic Elephant 
Herds at the Foot of Mount 
Kilimanjaro

- Boat Safari on Lake Naivasha 
(Capture Hippos and Waterbirds in 
Their Natural Habitat)

- Explore the Rhino Sanctuary of the 
Great East African Rift Valley

- Savor an Authentic Kenyan BBQ 
Feast (The Carnivore Experience)

Day 2: Arrival at Nairobi 

Day 3: Nairobi - Amboseli National Park (Approx. 4-5 hours, 240km)
After breakfast, drive to the renowned [Amboseli National Park], famous for its breathtaking elephant herds 
set against the backdrop of the majestic [Mount Kilimanjaro]. Upon arrival, check in at the hotel and enjoy 
lunch, followed by a short rest. In the afternoon, embark on a thrilling safari across the vast plains, capturing 
stunning photographs of elephants silhouetted against Africa’s highest peak.

Day 3: Amboseli - Lake Naivasha (Approx. 5-6 hours, 340km)
At dawn, venture back into the park to capture the magical sunrise and witness the wildlife at its most active. 
After the morning safari, return to the hotel for breakfast before setting off for the picturesque [Lake 
Naivasha]. Upon arrival, enjoy lunch and then embark on a boat safari, where you can observe hippos 
basking in the water, watch African fish eagles soar above, and marvel at the diverse birdlife that thrives in the 
lake’s rich ecosystem.

Day 4: Lake Naivasha - Lake Nakuru - Lake Naivasha 
       (Round trip approx. 2-3 hours, 150km)
After breakfast, head to [Lake Nakuru National Park], one of Kenya’s key rhino sanctuaries and a paradise 
for birdwatchers. The morning safari will focus on spotting the rare white and black rhinos, as well as lions, 
giraffes, and other iconic African wildlife. After lunch, return to Lake Naivasha for an afternoon of leisure. You 
may select an *optional program for a horseback safari or a guided walk on Crescent Island, where you 
can encounter zebras and giraffes up close in a serene, natural setting.

Day 5: Lake Naivasha - Maasai Mara (Approx. 5-6 hours, 250km)
After breakfast, journey to the legendary [Maasai Mara National Reserve], one of the most celebrated wildlife 
sanctuaries in Africa. This vast savanna is home to an extraordinary concentration of wildlife, attracting 
photographers and explorers from around the world. Upon arrival, check in at the lodge and enjoy lunch 
before setting out on an afternoon safari, searching for lions, cheetahs, elephants, wildebeests, and other 
incredible creatures in their natural habitat.

Arrive at Nairobi, where the guide will meet and assist with the transfer to the hotel. Take this time to rest, 
adjust to the time zone, and recharge in preparation for the exciting African wildlife adventure ahead.

Day 1: Departure from KUL

Wildlife Paradise!
(Maasai Mara)

Elephant Herds at
Mount Kilimanjaro!

Lake Naivasha
(Hippos Heaven!）

（B+L+D)

（B+L+D)

（B+L+D)

（B+L+D)

Migration
Nairobi

Amboseli

Lake Naivasha
Lake Nakuru

Maasai Mara



Day 7: Maasai Mara
Spend the entire day on safari, venturing deep into the heart of Maasai Mara National Reserve in search of 
Africa’s "Big Five"—lion, leopard, elephant, rhino, and buffalo. In addition to game drives, you may select the 
*optional experiences include a visit to a [Maasai village], where you can interact with the Maasai people and 
learn about their unique culture, traditions, and way of life. Another unforgettable e*optional xperience is the [Hot 
Air Balloon Safari] (advance booking required), offering a breathtaking aerial view of the savanna at sunrise, 
followed by a champagne breakfast upon landing.

Day 6: Maasai Mara
Early morning, embark on another safari to capture the golden sunrise over the savanna, offering ideal conditions 
for photography. Return to the lodge for breakfast, followed by free time to relax or explore the surroundings. In the 
afternoon, continue the adventure with another thrilling safari, witnessing the raw beauty of nature. July marks the 
season of [the Great Migration], offering a once-in-a-lifetime chance to witness thousands of wildebeests 
crossing the Mara River—a breathtaking natural spectacle.

Begin the day with a final morning safari, making the most of the last opportunities to photograph the wildlife of 
Maasai Mara. After breakfast, depart for Nairobi. Upon arrival, enjoy a city tour based on flight schedules, gaining 
deeper insights into Kenya’s rich history and culture. For a memorable farewell dinner, savor a feast at the famous 
[Carnivore Restaurant], known for its exotic grilled meats. If time permits, visit the [Giraffe Center] for a close 
encounter with the elegant Rothschild giraffes or explore the [Nairobi National Museum], showcasing Kenya’s 
fascinating natural and cultural heritage.

Day 8: Maasai Mara - Nairobi (Approx. 5-6 hours, 265km)

Bid farewell to the mesmerizing landscapes of Kenya and board the flight back to Kuala Lumpur. This unforgetta-
ble African wildlife photography expedition will undoubtedly be a cherished memory for a lifetime.

Day 10: Arrival at KUL

Day 9: Nairobi - Kuala Lumpur

Explore the Rhino 
Sanctuary!

The Carnivore 
Experience！
(Kenya BBQ Feast!)

（B+L+D)

（B+L+D)

（B+L+D)

Witness Africa’s Raw and 
Wild Nature Up Close.

Experience the Wild

Itineraries are subject to change or cancellation due to any unforeseen conditions, including but not 
limited to, adverseweather, traffic problem, etc.
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Kenya’s Temperature

Jan: 13°C ~ 26°C 
Feb: 13°C ~ 27°C 
Mac: 14°C ~ 26°C  
Apr: 14°C ~ 24°C 
May: 13°C ~ 23°C
Jun: 11°C ~ 22°C   

Jul: 10°C ~ 21°C 
Aug: 10°C ~ 22°C
Sep: 11°C ~ 25°C  
Oct: 13°C ~ 25°C 
Nov: 13°C ~ 24°C

Dec: 13°C ~ 24°C   

Inclusion: Exclusion:
1. Personal Travel Insurance
2. Excess Baggage Fees (Maximum: 20kg)
3. Additional Expenses
4. Attractions and Entrance Fees Not Mentioned in the Itinerary
5. Kenya Electronic Travel Authorization (ETA VISA) 
    (Self-Application)
6. Yellow Fever Vaccination (Self-Arrangement)
7. Optional Activities

Note:

CurrencyAdapter

Kenya Shilling
/USD

Kenya（GMT+3）

Time Zone

Terms & Conditions
1. Itineraries and sequences are subject to changes, replacement, or cancellation due to any unforeseen conditions, including but not limited to adverse 
    weather, traffic problems, etc. We are not liable for any unforeseen additional costs arising from unexpected weather conditions.
2. Please note that our company are not responsible flight delays or cancellation that result in related damages during tour. 
3. The Great Migration is a natural phenomenon that follows its own rhythm and patterns, and there is no 100% guarantee of witnessing it.
4. The driver-guide's working hours are limited to 10 hours per day. If overtime is required, client must pay an overtime fee of $50 per hour/per vehicle.
5. Vehicles in Kenya and Tanzania are modified safari vehicles, and the air conditioning may not provide the expected cooling effect.
6. Many roads in Kenya and Tanzania are in poor condition. In case of vehicle repairs or replacements, please cooperate accordingly.
7. Internet coverage in Kenya and Tanzania is generally poor, with some areas having no signal at all. Power and water outages are common at lodges 
    within the reserves.

Travel Information

1. Accommodation (Twin sharing basis)
2. Selected Meals and Attractions
3. Attractions Mentioned in the Itineraryr

1. Argyle Grand Hotel Nairobi 
    Airport or similar

Accommodation

2. Amboseli Kibo Camp or similar
3. Naivasha Sawela Lodge or similar
4. Mara Acacia Sweet Lodge or similar


